



Möte: Styrelsemöte Västerviks handbollsforening

Tid: 16.10

Plats: Klubblokalen

Närvarande:

Ordförande: Petra Axelsson (PA)

Kassör: Andreas Hesslegård (AH)

Sekreterare: Lina Kinnander (LK)

Ledamot: Johanna Lyngell (JL)

Ledamot: Anders Davidsson (AD)

Suppleant: Therese Björkström (TB)

Frånvarande:

Ledamot: Simon Frid (SF)

Ledamot: Fredrik Ankreus (FA)

Suppleant: Kerassa Moschovidou (KM)

1. Val av sammanträdets ordförande, sekreterare och justerare av protokoll

Närvarande utser PA som sammanträdets ordförande, LK som sekreterare och JL som justerare.

2. Mötets öppnande

Mötets ordförande hälsar närvarande välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

3. Godkännande av föregående sammanträdesprotokoll

Föregående sammanträdesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

4. Fastställande av dagordning

Närvarande godkänner dagordningen

5. Val av valberedning

Skjuts till nästa möte då SF är frånvarande.



6. Dagordning

Ekonomi

AH går igenom ekonomin som ser stabil ut.

Vissa stöd vi har ansökt om har inkommit.

Fakturor till spelare och ledare har gått ut, dock väntar vi med handbollsskolan och P12 som inte riktigt är igång ännu.

Fakturerings av gymnasiet för handbollsprofilen är genomförd.

Handbollsgymnasiet

Gällande avtal har tillkännagivits styrelsen via mail från Rickard Meijer.

Avtalet är tecknat 2023 och är löpande med 3 månaders uppsägning.

Det är viktigt att föreningen är aktiv och synlig när det är dags att söka gymnasiet nästa år, tas med till nästa möte.

Världens barn-dag 18/10

Anders och Petra ansvarar för dagen på Spötorget 10-14. Vi sätter upp lite mål, skottmätare och våra roll-ups.

Åldersindelning lag

Handbollsskolan har stor spridning på åldrar och väldigt stor grupp.

Diskussioner om att barn födda 2015 kan gå till P12/F12. Generellt ska lagindelningen vara åldersbaserad men detta får ses över från säsong till säsong beroende på antal spelare i varje åldersgrupp.

Skyddade personuppgifter i Profixio

L.K lägger ut lathund om detta på Laget.se och informerar i ledargruppen.

Projektplan efter workshop 3-års

Projektplanen är nu klar och ansökan planeras att skickas in imorgon, 15/10.

Förråd Welux

Vi har fått godkänt av Anders Östlund att bygga ett förråd på Welux. J.L tar kontakt med Detterberg angående detta.

Att sätta upp en skylt på fasaden kostar 5000:-, styrelsen tar ett beslut på att gå vidare med detta. J.L tar kontakt med Detterberg.



#Schysst match

Den planerade utbildningen blir inte av. 7500: - finns att söka för att kunna skapa roll-ups med mera kring fair play.

Övriga frågor

F12 spelar sin nästa match i Welux istället för Fågelbäret.

Nästa möte

Planeras till 18/11 kl. 17.00 i klubblokalen

Då intet mer fanns att behandla tackade ordförande för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.